
مراسم روز همبستگی مردم و جامعه پزشکی در مشهد برگزار شد
با حضور شاهدان عینی واقعه ۲۳ آذر سال ۵۷

صفحه 2   روزنـــامــــه    صـــبــح  ایــــــران

مطالبات مردم خواف با جدیت پیگیری می شود
استاندارخراسان رضوی در جلسه شورای اداری این شهرستان:

قدس: جلسه شــورای اداری شهرستان خواف با 
حضور استاندار خراسان رضوی در محل فرمانداری 
این شهرستان برگزار شــد.در این جلسه فرماندار 

شهرســتان خواف گفت: با وجود تنگناهای مالی 
که دولت داشته است، اما اقدام های خوبی در این 

شهرستان انجام شده است. پهلوان نژاد به ... 
صفحه 4  

صفحه 4  

ارسال پرونده » پـدیـده« برای رئیس جمهور
در جلسه شورای 
شهر عنوان شد 

بهره برداری 
از فاز یک 

خط 2 قطار 
شهری در 
دهه فجر

قدس  عضو شــورای اســامی شهر 
مشــهد گفت: مشکات مربوط به نحوه 
محاســبه و پرداخت سهم شهرداری ها 
از قانون مالیــات بر ارزش افزوده روز به 
روز عرصه را در کسب درآمدهای پایدار 
شــهرداری ها تنگ و تنگ تــر می کند.  
محمــود عامری فــرد در نطق پیش از 
دســتور یکصد و چهل و نهمین جلسه 
علنی شورای اسامی شهر مشهد اظهار 
داشت: مشهد همواره در زمینه پیشرفت 
و ایجاد زیرســاخت های شــهری مورد 

بی مهری دولت قرار گرفته ...

نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی:

مسؤولان به 
رفاه زائران بیشتر 

توجه کنند

رئیس کل دادگستری خراسان رضوی:

لغوسخنرانی 
 مطهری منطبق 
برقانون و اصل 

پیشگیری بوده است
صفحه 3  

صفحه 2  

معاون وزیر کشور خبر داد

صفحه 4  

قدس:  مراســم بازخوانی 23 آذر سال ۵۷ روز همبستگی 
مــردم و جامعه پزشــکی و روایت خاطــرات حمله رژیم 
پهلوی به بیمارســتان امام رضا)ع( مشهد و بخش کودکان 
این بیمارســتان با حضور یــادگاران آن واقعه تاریخی در 

بیمارستان امام رضا)ع( مشهد برگزار شد.در این مراسم...
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در سمینار سلول های بنیادی مهندسی بافت و پزشکی باز ساختی عنوان شد 

ضرورت افزایش سهم مشهد از بودجه معاونت علمی ریاست جمهوری
پروین محمدی: سهم مشــهدی ها از بودجه معاونت 
علمی فناوری ریاســت جمهوری برای تحقیقات باید 
بیشتر باشــد، زیرا با توان علمی بالایی که دانشمندان 
و محققــان مــا دارنــد می توانند نتایــج تحقیقات و 
پژوهش هــای خود را به محصول تبدیل کرده و به نفع 

بیماران به کار گیرند. 
این مطلــب را دکتر علی مرادی، دبیــر اجرایی اولین 
سمینار ســلول های بنیادی مهندسی بافت و پزشکی 
بازســاختی در ترمیم اســتخوان و مفصل در پاسخ به 
خبرنگار ما عنوان کرد و افزود: تحقیقات اگر به صورت 
ارایه مقاله باقی بماند، هیچ دردی را دوا نمی کند، بلکه 
محصول تحقیق اســت که می تواند در معالجه بیماران 
و کاهش دردشــان مؤثر باشــد، از ایــن رو در صورت 
اختصاص بودجه بیشتر از سوی معاونت علمی فناوری 
ریاست جمهوری به بخش تحقیقات ارتوپدی دانشگاه 
علوم پزشکی مشــهد که اولین مرکز تحقیقات دارای 
موافقت اصولی در کشــور اســت، می توانیم تحقیقات 
خــودرا به محصول تبدیل کــرده و در زمینه درمان و 
بهبود بیماری های استخوانی مفصلی مؤثرتر عمل کنیم.

وی با توضیح اینکه ستاد ســلول های بنیادی معاونت 
علمی فناوری ریاســت جمهوری دوباره احیا شــده و 
کارگــروه غضروف و اســتخوان یکــی از 22 کارگروه 
این ستاد اســت، اظهار داشت: تیم تحقیقات ارتوپدی 
دانشگاه علوم پزشکی مشهد در این زمینه بسیار قوی 
و موفق عمل کرده و با هدف ابداع و ساخت محصولات 
فراتر از پژوهش تاش می کند تا با همفکری و شناخت 
نیاز جراحــان در اتاق عمل برای بیماران، محصولی به 
دســت آورد که مورد اســتفاده بیماران ارتوپدی قرار 
گیرد و به بهبود آنان بینجامد، زیرا این مرکز بیشترین 
تعداد اعضای هیأت علمی و تنوع علمی در تخصص ها 
و گروه ها اعم از بیو لوژیســت، نورولوژیست، ارتوپدی، 
جراحی، مهندسی بافت و مکانیک را دارد و بارها مقام 

برتر را در جشنواره ها کسب کرده است.
وی هدف از برگزاری این ســمیناررا دســتیابی به یک 
محصول ملی با هم اندیشی و همگرایی متخصصان در 
رشته های مختلف دانست و خاطرنشان کرد: تولید یک 
بافت مصنوعی برای جایگزین کردن بافت آسیب دیده 
نیاز به رشــته های مختلف پزشکی و مهندسی پزشکی 

دارد و در این ســمینار نیز بر همین اساس محورهای 
مهندسی بافت، جراحی ارتوپدی، مهندسی بیو متریال، 
مهندسی بیو مکانیک، مهندسی پزشکی و علوم سلولی 
کاربردی مورد بحث قرار می گیرد و طی دو روز مسایل 
مرتبط با غضروف و اســتخوان با حضور هشت گروه از 
مراکز تحقیقاتی کشــور مطرح و طرح های پیشنهادی 
و تأیید شــده جهت تخصیص بودجه به معاونت علمی 

فناوری ریاست جمهوری اعام خواهد شد. 
در ادامه دکتر موسوی شائق، عضو اجرایی سمینار گفت: 
اکنون فعالیت در مورد سلول های بنیادی در بیمارستان 
رضوی، جهاد دانشگاهی و علوم پزشکی مشهد آغاز شده 
و در حال انجام است، اما برای دستیابی به نتیجه مطلوب 
نیاز به آزمایش های مکــرر و تداوم تحقیقات داریم، از 
این رو در این سمینار باحضور جراحان ارتوپدی ودیگر 
رشته های مرتبط، مشکات بیماران در 6 جلسه مطرح 

و نیازهای اتاق عمل برای بیماران اعام می شود.
وی اظهــار امیدواری کرد: برگزاری این ســمینار گام 
مؤثری در تأمین نیازها و رفع مشکات مرکز تحقیقات 

ارتوپدی دانشگاه مشهد باشد.

حسین پورحســین: همزمان با هفته پژوهش، 
زنگ پژوهش در ناحیه2 آموزش و پرورش مشهد 

به صدا درآمد.
مدیر آموزش و پرورش ناحیه 2 مشهد در مراسمی 
که با حضور شماری از پژوهشگران عرصه تعلیم و 
تربیت در هنرســتان رازی برگزار شد، گفت: باید 
شــرایط مطلوبی برای امر پژوهــش در آموزش و 
پرورش فراهم سازیم و هنرستان ها بهترین مکان 

برای پژوهش و تحقیق و تولید دانش است.
رضا صابری در حاشــیه این مراسم به خبرنگار ما 
گفت: زمینه خوبی برای شــکوفا شدن استعدادها 
و توانایی هــای بالقوه دانش آموزان فراهم شــده تا 
تولیدات هنرســتان ها براساس پژوهش و تحقیق 
از کیفیت بالایی برخوردار شــده و در بازار خریدار 

داشته باشد.
وی بــا تأکید بر اینکه، بــدون تحقیق و پژوهش، 

دانش و علم شــرایط لازم را برای ارتقای ســطح 
علمی فراهم نمی سازد، افزود: پژوهش مبنا و پایه 
علم و دانش و دانایی بنیان است و در جهان امروز 

امر پژوهش اهمیت ویژه ای دارد.
وی با اشاره به اینکه، سرمایه علم از طریق پژوهش 
در اختیار دانش آموزان قرار دارد، گفت: پژوهش و 
تحقیق، تحول را در ساختار نظام آموزشی محقق 

می سازد.

زنگ پژوهش در  مشهد به صدا درآمد



نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی:

مسؤولان به رفاه زائران بیشتر توجه کنند خبر

محمود یوسف پور  نماینده ولی فقیه در 
خراسان رضوی گفت: همخوانی حرم و حریم 
امــام رضا)ع( جزو آموزه های دینی اســت و 

نباید در حریم حرم گناه صورت گیرد.
آیت الله سید احمد علم الهدی روز گذشته در 
جمع بیش از 400 تن از خادمان زائران پیاده 
امام رضا)ع( با بیان این مطلب، افزود: مسأله 
کنسرت را به این منظور مطرح کردم، زیرا در 
آن گناه انجام می شــد و حریم امام رضا)ع( 

جای گناه و فسق و فجور نیست.
امام جمعه مشــهد تصریح کــرد: حرم امام 
رضا)ع( حریم دارد و حریم آن مشهد مقدس 

است. 
وی با بیان اینکه شــهروندان مشــهدی باید 
متفاوت با دیگر شــهرهای کشــور باشــند، 
گفت: در حریم حرم امام رضا)ع( دو مســأله 
مهم مطرح می شود که نخست، مقدس بودن 
حریم اســت و برای همین، مشهد را مقدس 
می نامند و این مقدس بودن مولد قانون برای 

مشهد است.
عضو مجلس خبرگان رهبری خاطرنشان کرد: 
مشهد مقدس مانند شهرهای دیگر به مراکز 
تفریحی و رفاهی نیاز دارد و مســؤولان باید 
این امکانات را فراهم کنند، اما آنچه برای این 
شهر باید مدنظر قرار گیرد، حریم امام رضا)ع( 
اســت و این حریم باید از سوی همگان مورد 

احترام قرار گیرد.
وی با انتقاد از برخی رســانه ها که این شهر 
را انحصارطلب و خودمختار نامیده اند، افزود: 
شهروندان مشهدی و زائران که در این شهر 
حضــور دارند، باید این موضوع را بپذیرند که 
در حریم حرم امام رضا)ع( قرار دارند و شرایط 

آن را بپذیرند.
نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی در بخش 
دیگری از سخنانش با تأکید بر اینکه فرهنگ 
میهمان داری از زائران باید برای شــهروندان 
و مسؤولان نهادینه شود، گفت: اگر مسافری 

به شهری دیگر بجز مشــهدالرضا وارد شود، 
خودش باید مشــکلاتش را حــل کند، ولی 
در مشــهد خادمان شــهر امام رضا)ع( باید 
برای رفــاه زائران تلاش کنند و اجازه ندهند 

کمبودی داشته باشند.
وی با اشاره به اینکه در اوج شلوغی مشهد در 
ایام خاص، حــدود 40 درصد ظرفیت برخی 
هتل های 5 ستاره به دلیل گرانی خالی است، 
اضافه کرد: اینکه زائران در سرما، گرما، برف و 
باران کنار خیابان ها و پارک ها باشند به هیچ 
وجه در شأن شهروندان شــهر امام رضا)ع( 

نیست.
آیت الله علم الهدی با بیان اینکه ساخت هتل 
در مشــهد مشــکل را حل نمی کند، تصریح 

با ســاخت  کرد: مشــکل 
قیمت  ارزان  زائرســرا های 
آســتان  و  می شــود  حل 
قدس رضوی در این راستا 
پیشگام شــده و در مرحله 
نفر  برای 4 هزار  نخســت 
در حال  اســتراحت  مکان 

ساخت است.
امام جمعه مشــهد مقدس 
همچنیــن بــا قدردانی از 
خادمان زائــران پیاده امام 
رضــا)ع(، بــا بیــان اینکه 

فرهنگ احساس مسؤولیت در برابر میهمانان 
امام رضا)ع( باید احیا شود، گفت: بهترین راه 

امام رضا)ع(  برای رضایت 
میهمــان داری از زائــران 
ایشان است و شما عشق با 
امام  به ساحت  را  اخلاص 

هشتم)ع( نشان دادید.
گفتنی اســت، این مراسم 
بــا حضــور 400 تــن از 
اعضای هیأت متوسلین به 
جوادالائمه)ع( که خادمان 
زائران پیــاده امام رضا)ع( 
بودنــد، برگزار شــد و در 
از خادمان  تــن  پایان دو 
نمونه آقا و خانم بــه نمایندگی از بقیه افراد 

مورد تقدیر نماینده ولی فقیه قرار گرفتند.
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اخـــبار

با حضور شاهدان عینی واقعه ۲۳ آذر سال ۵۷
مراسم روز همبستگی مردم و جامعه 

پزشکی در مشهد برگزار شد
قدس: مراســم بازخوانی ۲۳ آذر سال 5۷ روز همبستگی 
مردم و جامعه پزشکی و روایت خاطرات حمله رژیم پهلوی 
به بیمارســتان امام رضا)ع( مشــهد و بخش کودکان این 
بیمارستان با حضور یادگاران آن واقعه تاریخی در بیمارستان 

امام رضا)ع( مشهد برگزار شد.
در این مراســم رئیس بیمارستان امام رضا)ع( گفت: تظاهرات 
در ۲۳ آذر سال 5۷ علیه رژیم پهلوی و شاه خائن بود و از ضلع 
شمال غرب بیمارستان صدای تیراندازی نیروهای رژیم می آمد.

عبدالله بهرامی با بیان اینکه بیمارستان امام رضا)ع( به عنوان 
پایگاه انقلاب در مشهد بود، افزود: مقام معظم رهبری، شهید 
هاشمی نژاد، مرحوم حضرات آیات مرعشی و واعظ  طبسی 

نقش آفرینان آن دوران بودند.
وی افزود: خاطرم هســت که خیلی با نیروهای ارتشی آن 
زمان صحبت کردیم که ما برادر کشی نداریم و باید در کنار 

هم باشیم، اما خیلی نتیجه نگرفتیم.
دکتر فتاحی عضو هیأت علمی دانشگاه علوم پزشکی مشهد 
و شــاهد عینی واقعه ۲۳ آذر سال 5۷ هم با بیان اینکه در 
۲۲ آذر 5۷ به بیمارستان ۱۷ شهریور مشهد حمله شد و در 
ادامه این حملات حمله به بیمارســتان امام رضا)ع( در ۲۳ 

آذر همان ســال و ۲4 ساعت پس از حمله قبلی انجام شد، 
تأکیــد کرد: در دوم دی هم حوادثی به وقوع پیوســت که 
امروزه یادی از این روز نمی شــود و از مسؤولان درخواست 
داریــم که روی معرفــی این روز هــم کار کنند؛ روزی که 
امتدادش وقایع ۹ دی و ۱0 دی سال 5۷ بود و نتیجه واقعه 

۲۳ آذر سال 5۷ در ۱0 دی همان سال بود.
محمود فرهودی عضو هیأت علمی دانشــگاه علوم پزشکی 
مشــهد و شاهد عینی واقعه ۲۳ آذر ســال 5۷ نیز به بیان 
خاطرات خود پرداخت و گفــت: آحاد مردم و بویژه جامعه 
پزشــکی نقش پررنگی در وقایع انقلاب داشتند که یکی از 
آن ها واقعه ۲۳ آذر بود. وی با اشــاره به اینکه نباید چنین 
رویدادی این گونه کمرنگ برگزار شــود، افزود: مســؤولان 
باید این رویداد را به گونه ای به نســل هایی که در آن دوران 
نبودند، معرفی کنند تا بدرستی با وقایع انقلاب آشنا شوند.

محمدتقی صراف، عضو هیأت علمی دانشگاه علوم پزشکی مشهد 
و شــاهد عینی دیگر واقعه ۲۳ آذر تصریح کرد: آن روز صدای 
انفجار آمد و نزدیک ترین محل، بخش اطفال بود و من در حال 
معاینه کودکان بیمار بودم که با این انفجار همه نگران شدند و 

کودکان را به محل دیگری منتقل کردند تا آسیب نبینند.
وی با بیان اینکه خاطرات تلخی ثبت شــد و از نظر روحی 
و روانی شــرایط خاصی ایجاد شــده بود و اتفاقات فراموش 
نشــدنی رخ داد، افزود: امتداد این واقعه به پیروزی انقلاب 

منجر شد؛ انقلابی که برای دیگر کشورها الگو بوده است.
مهدی بنایی عضو هیأت علمی دانشگاه علوم پزشکی مشهد و 
شاهد عینی این واقعه هم با بیان اینکه پس از این تیراندازی 
۱۱ مصدوم به بیمارستان امام رضا)ع( آمدند، اظهار کرد: در 
تماســی که با مقام معظم رهبری داشتیم، ایشان به همراه 
شــهید هاشــمی نژاد، مرحوم آیت الله واعظ  طبسی و دکتر 

محمود روحانی بلافاصله خود را به بیمارستان رساندند.
وی گفت: در آن روز خبرنگاران داخلی و خارجی برای مصاحبه 
آمــده بودند و این رویداد تا ۱0 دی ادامه داشــت و حتی برنامه 
استقبال از امام خمینی)ره( را در بیمارستان امام رضا)ع( ریخته 
بودند. حمید عربلین عکاس بازنشسته بیمارستان امان رضا)ع( 
مشهد و شاهد عینی واقعه ۲۳ آذر سال 5۷ گفت: در ایام انقلاب 
بیــش از ۶00 عکس از وقایع آن دوران گرفتم. در واقعه ۲۳ آذر 
5۷ عکس های زیادی از صحنه های آن حادثه گرفتم و تیراندازی، 
پرتاب سنگ و آجر، گازاشک آور و غیره دیده شد که عکس های 
آن دوران به ثبت رســید. نیروهای رژیم با من برخورد کردند و 
دوربینم را گرفتند و فیلم آن ســوزاندند، اما این امر مانع از ادامه 

فعالیتم نشد و بازهم عکس های زیادی از وقایع انقلاب گرفتم.
بعد از سی سال

محســن منفرد فرزند شهید منفرد که در ۲۳ آذر سال 5۷ 
شــهید شــد نیز تصریح کرد: من تنها فرزند شهید منفرد 
هســتم . هشــت ماهه بودم که پدرم در سن ۲۳ سالگی به 
شهادت رسید. فرزند شهید منفرد یکی از ضعف های موجود 
را در انعکاس نیافتن آن واقعه و معرفی درســت آن به آحاد 
مردم دانست و تصریح کرد: پدرم در دوران رژیم پهلوی بارها 
دســتگیر شد، اما هیچ وقت از آرمان های خود کوتاه نیامد و 

تا لحظه شهادت خود، در راه امام)ره( و انقلاب استوار بود.

 امام جمعه موقت نیشابور 
به دیدارحق شتافت

نیشابور- خبرنگارقدس: امام 
جمعه موقت نیشابور دعوت حق 

را لبیک گفت
حجت الاســلام محمــد کاظم 
فتحــی رجایــی، امــام جمعه 
موقت نیشــابور که در جایگاه 
بود،  وحدت  منادی  نمازجمعه، 
همزمان با بزرگداشت هفته وحدت به دلیل بیماری وایست 

قلبی و در 5۷ سالگی دعوت حق را لبیک گفت.
وی مردی مجاهد از خانواده معظم شــهدا واز جان برکفان  
دفاع ازحریم ولایت بود که تا آخرین لحظه پشــتیبان مقام 

معظم رهبری و ولی فقیه زمان خویش بود.
حجت الاســلام محمد کاظم فتحی رجایی  سال ها سمت 
مســؤولیت نمایندگی ولی فقیه در ســپاه خراسان شمالی 

وناحیه نیشابور را عهده دار بود.
مراسم تشییع پیکرامام جمعه موقت نیشابورامروز ساعت ۹ 
صبح از محل مســجد صاحب الزمان)عج( به سمت مسجد 
جامع  با حضور اقشار مختلف مردم ولایتمدار نیشابور برگزار 

می شود .

»پروانگی«، کتاب خاطرات زائران پیاده 
امام رضا)ع( منتشر شد

قدس: مدیر انتشارات بوی شــهر بهشت، از انتشار کتاب 
خاطرات زائران پیاده امام رضا)ع( با نام »پروانگی« خبر داد.

محمد امیری در خصوص »پروانگی« گفت: این کتاب ۱48 
صفحه ای با تیراژ ۱000 نســخه و در قطع رقعی از آذرماه 

امسال روانه بازار کتاب شده است. 
وی بیان کرد: در ایام شهادت حضرت رضا)ع( زائرین زیادی 
از شهرهای دور و نزدیک، پای پیاده خود را به بارگاه رضوی 
می رســانند. درک آنچه که در دل ایــن زائران می گذرد و 
نیتی که باعث می شود در عصر تکنولوژی، چنین سختی و 
ریاضتی را با جان و دل بپذیرند برای هر فردی آسان نیست. 
»پروانگی« روایت می کند که چرا و چطور این عاشقی شکل 
گرفته و در طی این مســیر چه بر آنانی که پای در این راه 

گذارده اند، رفته است.
وی »پروانگی« را کار مشترک انتشارات بوی شهر بهشت و 
فرهنگسرای انتظار شهرداری مشهد معرفی کرد و افزود: 
این کتاب به ســؤالات متعدد در خصوص چرایی انتخاب 
این شــیوه از زیارت به روایت و به زبان خود مردم پاسخ 

می دهد.  

معاون استاندار خراسان رضوی در گفت وگو با قدس: 
فرمانداران نیشابور و خوشاب بزودی 

معرفی می شوند
رضاطلبی: با گذشت چهار ماه از خالی بودن پست فرماندار 
در شهرســتان های نیشــابور و خوشــاب، معاون استاندار 
خراســان رضوی گفت: فرمانداران این شهرستان ها بزودی 
معرفی می شوند، هر چند وی تاریخ دقیقی برای آن مشخص 

نکرد.
سید جواد حســینی در ادامه به قدس افزود: اگرچه هدف 
مجموعه اســتانداری این بود که این دو شهرســتان زودتر 
صاحب فرماندار شــوند، اما با توجه به اهمیت و حساسیت 
ویژه ای که این شهرســتان ها دارند، تلاش شد افراد توانمند 
و دارای تجربه برای تصدی این پســت ها به منظور تأیید به 

وزارت کشور معرفی شوند.
وی ادامــه داد: هم اکنون فراینــد اداری این انتخاب ها در 
مرحله اســتانی به پایان رسیده و اســامی افراد پیشنهادی 
به وزارت کشور فرستاده شده اســت تا فرایند اداری آن ها 
پیگیری و انجام شود تا در صورت تأیید معرفی شوند، از این 
رو زمان اتمام فرایند این موضوع در وزارت کشور، مشخص 
کننده زمان معرفی و انتصاب فرمانداران نیشابور و خوشاب 

خواهد بود.
حســینی تصریــح کرد: به دلیــل نزدیک شــدن به زمان 
انتخابات، هرچه ســریع تر باید فرمانداران دو شهرســتان 
معرفی شوند، زیرا انجام انتخابات از لحاظ قانونی با سرپرست 

امکان پذیر نیست.

اثر تاریخی باغ خونی مشهد احیا می شود

قدس: باغ تاریخی باغ خونی مشــهد با مشــارکت بانک 
کشاورزی و مدیریت شهری احیا می شود.

این اثر تاریخی تنها باغ تاریخی به جا مانده از دوره قاجاریه 
در مشهد بوده و در فهرست آثار ملی به ثبت رسیده است.
بــاغ خونی با مشــارکت و هماهنگی بانک کشــاورزی و 
مدیریت شــهری مشــهد مقدس به عنوان مجموعه ای 
فرهنگــی- تاریخی و گردشــگری احیا خواهد شــد تا با 
کاربــری مرتبط مورد اســتفاده مجــاوران و زائران امام 

هشتم)ع( قرار بگیرد.
پیشنهاد شده است، میراث فرهنگی درخصوص کاربری آن 
در آینده نزدیک با سازمان میراث فرهنگی تهران مکاتباتی 
داشته باشد تا به شکل باغ موزه مورد بهره برداری قرار بگیرد.

جشنواره موسیقی مقامی و همایش 
بخشی های استان دردرگز 

درگز - خبرنگار قدس: در راستای احیا، گسترش و توسعه 
موســیقی های بومی محلی، طی هماهنگی به عمل آمده از 
سوی اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان درگز، جشنواره 
موســیقی مقامی وهمایش بخشی های شمال استان در درگز 
برگــزار می گردد. بابک اخلاقی، مســؤول انجمن موســیقی 
شهرستان درگز با اعلام این خبر افزود: طبق برنامه ریزی انجام 
شده، جشــنواره موسیقی مقامی با حضور هنرمندان درگزی 
رشته موســیقی در ۱8 و ۱۹ ماه سال جاری در سالن ارشاد 

اسلامی در دوبخش رقابتی و غیررقابتی برگزار می شود. 

قدس: دولت یازدهم هیچ پروژه بزرگی در مشهد کلید نزد
نیش و نوش: تازه کلید چندتا پروژه بزرگ رو هم با خودش 

برد تا کسی نتونه قفلشون رو باز کنه!
قدس: درآمد ۹ میلیونی یک مدرســه در مشهد از دو قلم 

کمک اجباری اولیای هر کلاس
نیش و نوش: با این وضعیت اگه مدیران مدارس رئیس جمهور 

میشدن، مردم باید هرماه به دولت یارانه نقدی می دادن!
قدس: 58 کارگر اخراجی فضای ســبز پارک ملت مشهد 

برگشت به کار شدند
نیش و نوش: لابد خواستن ازشون زهر چشم بگیرن تا دیگه 

تقاضای افزایش حقوق نکنن!
قدس: مشهد به یک منطقه بندی پویا و سیال نیاز دارد

نیش و نوش: در حال حاضر که یک منطقه بندی بیشــتر 
نداره؛ منطقه مرفهین، منطقه محرومان!

قدس: پرونده واگذاری ایســتگاه های آتش نشانی مشهد به 
بخش خصوصی دوباره باز شد

نیش و نوش: و دوباره تن آتش نشــانان و مردم مشهد به 
لرزه افتاد!

قدس: مشهد برای ششمین روز نای نفس کشیدن ندارد
نیش و نوش: در همین خصوص مرفهین از مردم خواستن 
اونها هم مثل خودشون به ویلاهای ییلاقیشون کوچ کنن تا 

وقتی هوا دوباره خوب شد برگردن مشهد!

نیش و نوش
سعید ترشیزی

مشهد مقدس مانند 
شهرهای دیگر به مراکز 

تفریحی و رفاهی نیاز 
دارد و مسؤولان باید این 

امکانات را فراهم کنند، 
اما آنچه برای این شهر 
باید مدنظر قرار گیرد، 

حریم امام رضا)ع( است

بــرش

اخبار

حسین پورحسین  جشنواره جوان 
خوارزمی ابــزاری مناســب و فرصت 
مغتنمی اســت که با کمــک آن همه 
نهادها، مؤسســات علمی و پژوهشی، 
فرهنگــی، خدماتی، تولیدی و صنعتی 
بخشــی از امور پژوهشــی و تحقیقی 
دانش آموزان را برای خلاقیت و نوآوری 

در تولید به انجام رسانند.
معــاون آمــوزش متوســطه آموزش 
و پــرورش خراســان رضوی بــا بیان 
ایــن مطلب در حاشــیه اســتقبال از 
افتخارآفرینــان رتبه های اول و ســوم 
هجدهمین جشنواره جوان خوارزمی در 
فرودگاه هاشمی نژاد مشهد به خبرنگار 
ما گفت: در سال جاری ۷ هزار و 4۲0 
طرح در رشته های مختلف به دبیرخانه 

اســتانی ارایه شد که از این شمار در مرحله استانی داوری 8۹4 طرح برتر به داوری 
حضوری در تهران دعوت شدند.

رمضان نیری با اعلام اینکه ۹۷ طرح در مرحله نهایی داوری به جشنواره راه یافته اند، 
افزود: طرح های یاد شــده در ۱۶ گروه علمی، تخصصی جشــنواره جوان خوارزمی 
شــامل برق و الکترونیک، کامپیوتر، مکاترونیک، مکانیک، فیزیک و نجوم، معماری 
و عمران، علوم زیســتی و پزشکی، کشاورزی و منابع طبیعی، زبان و ادبیات فارسی، 
علوم اجتماعی و روان شناسی، علوم دینی و قرآن پژوهی، هنر، نانو تکنولوژی و سایر 

زمینه های علمی ارایه شده اند.
رئیس اداره استعدادهای درخشان و دانش پژوهان جوان اداره کل آموزش و پرورش 
خراســان رضوی هم گفت: در خراسان رضوی از 4۷۲ طرح ثبت شده ۳۲۹ طرح به 
مرحله داوری اســتانی جشنواره راه یافته است که از این شمار 84 طرح برگزیده به 

دبیرخانه کشوری معرفی شد.
دیانی افزود: از بین طرح های برگزیده اســتانی 4۲ طرح به مرحله داوری جشــنواره 
دعوت شــده و در نهایت ۷ طرح به مرحله داوری نهایی راه یافت و خراســان رضوی 
در این مرحله به ســه عنوان اول تا سوم کشوری دست یافت و در رتبه سوم هم دو 

نفر از استان مدال سوم جشنواره جوان 
خوارزمی را مشترکاً به دست آورده اند.

گفتنی اســت، طرح »گلایول« محمد 
خوبان ازغدی از دبیرستان استعدادهای 
درخشان شــهید هاشــمی نژاد ناحیه 
4 مشــهد رتبه اول کشــور را در این 
جشنواره به دست آورد و طرح »نشانگر 
بریل« از سیدسینا جعفری و نوید زارع 
مودی از این دبیرستان حایز رتبه سوم 

کشور شد.
فاضلــه شــمس آبادی از دبیرســتان 
فرزانــگان  درخشــان  اســتعدادهای 
شهرســتان ســبزوار هم در جشنواره 
جوان خوارزمی در گروه علوم زیســتی 
و پزشــکی رتبه سوم کشور را به دست 
آورد و افتخارآفرینان هجدهمین دوره 
جشــنواره جوان خوارزمی با حضور مقامات عالی رتبه کشــوری، وزیران آموزش و 
پرورش و علوم، تحقیقات و فناوری روز دوشنبه ۲۲ آذر در هتل المپیک تهران مورد 

تقدیر قرار گرفتند.
امیر محمد خوبان ازغدی دارنده رتبه اول کشور از مشهد در گفت و گو با خبرنگار ما 
گفت: با مقدمه ای که دکتر منوری بر کتاب شعر »تا مغز استخوان گلایول« نوشته اند 
بیشــترین تشویق را دریافت کرده ام و دوست دارم در آینده پزشک شوم و به جامعه 

خدمت کنم.
وی با بیان اینکه از کودکی شعر می گفتم، افزود: تنوع خوبی در مضامین و قالب های 
اشعاری، غزل و شعرهای سپید، اجتماعی و آیینی وجود دارد که بسیار تأثیرگذار است 
و از اینکه در رشته ادبیات توانستم رتبه اول کشور را به دست آورم خوشحالم و فکر 

می کنم شاعر شده ام، اما هنوز شاعری حرفه ای به شمار نیامده ام.
ســید سینا جعفری که مشــترکاً رتبه ســوم مکانیک را با طرح »نشانگر بریل« به 
دســت آورده است هم گفت: طرح »نشــانگر بریل« می تواند برای جامعه نابینایان 
مورد اســتفاده قرار گیرد و افزایش بازدهی مهم و مطلوبی برای مطالعه روشندلان 

فراهم می سازد.

درخشش دانش آموزان خراسانی در جشنواره جوان خوارزمی

خبر

 گشایش شبستان امامزاده سیدحمزه )ع( 
عشق آبادنیشابور

نیشابور- خبرنگارقدس: شبستان دوهزارنفری بقعه متبرکه امامزاده سیدحمزه)ع( 
شهرعشق آباد بخش میان جلگه نیشابور به بهره برداری رسید.

رئیس اداره اوقاف و امور خیریه نیشابور اظهار داشت: این مکان به مساحت ۹50 متر در 
دو طبقه ساخته شده که پنج میلیارد ریال برای ساخت آن هزینه شده است.

حجت الاســلام جعفر نواییان سررود گفت: ساخت شبســتان دو سال و نیم به طول 
انجامید که هزینه ها از ســرفصل عمرانی نذورات بقعــه متبرکه و کمک های نقدی و 

غیرنقدی خیرین تأمین شده است.
رئیس اداره اوقاف وامورخیریه نیشابور تصریح کرد: شبستان بقعه امامزاده سید حمزه 
)ع( دارای ظرفیت دوهزار نفری است و از امکانات آن می توان به مفروش بودن مکان، 

امکانات کامل گرمایشی و سرمایشی و روشنایی نام برد.

خبر

مدیرکل میراث فرهنگی خبرداد
مستندسازی تاریخی محور ریلی مشهد تا نقاب

قــدس: مدیــرکل میراث 
و  دســتی  صنایع  فرهنگی، 
رضوی  خراسان  گردشگری 
گفت: به منظور بررســی و 
ارزش هــای  مستندســازی 
محور  معمــاری،  و  تاریخی 
ریلی مشهد تا ایستگاه نقاب 
اداره کل  توسط کارشناسان 
صنایع  فرهنگــی،  میــراث 
دستی و گردشگری خراسان 
رضوی و کارشناســان اداره 

کل راه آهن استان مورد پیمایش قرار گرفت.
زارع صفت افزود: ساختمان ایستگاه راه آهن در شمار خلاقیت ها و نبوغ مهندسی و به 
لحاظ ســاختار معماری در کشور کم نظیر بوده و طراوت و زیبایی این بنا و ایستگاه، 
مرهون تلاش مدیران و کارکنان سختکوش اداره کل راه آهن خراسان رضوی است که 
این مکان ارزشمند و تاریخی را همچنان از گذشته تاکنون حفاظت و حراست نموده اند.

وی تصریح کرد: با توجه به اهمیت موضوع با همراهی و مشارکت کارشناسان راه آهن 
خراسان به منظور تکمیل و مستند ســازی کامل محور ریلی استان در مسیر مشهد 
تا نقاب و ارســال گزارش کامل آن جهت بهــره برداری در پرونده ثبت جهانی؛ با یک 
دستگاه درزین توسط تیم کارشناســی اعم از باستان شناسی، معماری، مرمت و... به 
همراه عکاس و فیلمبردار، ســاختمان ها و تأسیسات محور مذکور از جمله ساختمان 
ایستگاه ها، بخش مســکونی، پل ها، مخازن آب، انبار توشه، خلاقیت های معماری در 

محدوده راه آهن خراسان مورد مطالعه و بررسی قرار گرفت.

نقش سازنده تشکل ها در مردمی سازی برنامه های رویداد »مشهد 2017«     قدس: مدیرکل امور اجتماعی و فرهنگی استانداری خراسان رضوی بر نقش 
سازنده تشکل ها در مردمی سازی برنامه های رویداد پایتخت فرهنگ اسلامی تأکید کرد. سید کمال الدین حسینی اظهار داشت: در عین حال به لحاظ کمی و کیفی، تعدد و تنوع 

بخشی مطلوبی در موضوع فعالیت تشکل ها را شاهد هستیم و تلاش های مؤثری نیز برای توانمندسازی تشکل ها، صورت گرفته است.    
 چهارشنبه 24 آذر  1395  14 ربیع الاول 1438 14 دسامبر  2016  سال بیست و نهم  شماره 8286   ویژه نامه 2679 



احمد فیاض: قائم مقام جدید دادگستری 
خراسان رضوی در گردهمایی دادستان ها و 
ریاست حوزه های قضایی استان معرفی شد.

بــه گــزارش خبرنــگار مــا، رئیــس کل 
دادگستری استان در این مراسم هجمه های 
اخیر به دســتگاه قضا را ناشی از عزم جدی 
این دســتگاه در اجرای عدالت دانســت و 
اظهار داشت: دستگاه قضایی به عنوان یکی 
از ارکان اصلــی نظام همــواره مظهر اقتدار 
و عدالــت خواهی بــوده و در این زمینه از 
آزمون های متعددی در طول تاریخ انقلاب 
اسلامی، سربلند و موفقیت آمیز عبور کرده 
و با مســؤولیت فقیه جامع الشــرایطی که 
به طور مستقیم توســط ولی فقیه انتخاب 
می شــود، کمتریــن انحراف و بیشــترین 

بازدهی مثبت را داشته است. 
به همین دلیل نیز همواره از ســوی عناصر 
نفاق خارجی و داخلی و دشمنان نظام مورد 
هجمه و حملات بی شــرمانه ای قرار گرفته 

است.
حجت الاســلام والمســلمین علی مظفری 
با اشــاره به ســخنان امام جمعــه موقت 
تهران خاطرنشــان کرد: آیــت الله خاتمی 
تصریح کرد، برخورد قــوه قضاییه با فتنه، 
مفاســد اقتصادی، فیش های نجومی و دانه 
درشت ها، تاوان و هزینه هایی دارد و بر این 
اســاس ما در کمال افتخار آماده ایم تا در 
مســیر اجرای عدالت تــاوان و هزینه آن را 
بپردازیــم.وی گفت: تاکنون نیــز بزرگانی 
چون شــهید بهشــتی، شــهید قدوســی، 
دادستان ها، حکام و قضات زیادی مورد ترور 
شخصی و شخصیتی شده و شهدای زیادی 
تقدیم انقلاب اسلامی از سوی دستگاه قضا 
شده اســت. اکنون نیز در آستانه انتخابات 
ریاســت جمهوری، عــده ای از عناصر نفاق 
داخلــی و خارجی در مقــام قهرمان بازی 
برآمــده و با مطرح کردن حســاب های قوه 

قضاییه ســعی در هجمه آفرینی و تخریب 
دستگاه قضا برآمده اند، اما این مکر و نیرنگ 
آنان ســبب ارتقای جایگاه قوه قضاییه نزد 
افکار عمومی و شــفاف سازی عملکرد این 

نهاد مانند حسابرسی ها شد.
وی در ادامه با تشریح فرایند انتخاب رئیس 
قــوه قضاییــه در نظام جمهوری اســلامی 
ایران افزود: کمتر کســی اســت که نداند 
حســاب های قوه قضاییه مربوط به شخص 
نیســت و بر اســاس تعریفی که از مجتهد 
باتقــوی، متدین و عــادل منصوب ولایت 
فقیــه در رأس قوه قضاییه داریم و با لحاظ 
فرایند دقیق بازرســی و حسابرسی داخلی 
دســتگاه قضا، هر گونه دخــل و تصرف در 
حســاب های این نهاد امکان پذیر نیســت. 

در نهایت نیــز عده زیــادی از نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی در حضور رئیس قوه 
قضاییه، حساب های این قوه را مورد ارزیابی 
و بررســی دقیق قرار داده و پی به حقانیت، 
مظلومیت و پاکدســتی این قــوه برده و با 
تأیید و شــفاف ســازی این ماجرا در واقع 
روســیاهی و شــرمندگی نصیب کوردلان، 

منافقان و فتنه گران شد. 
مقام عالی دادگســتری اســتان با اشاره به 
حاشــیه های اخیر ایجاد شــده در پی لغو 
ســخنرانی علی مطهری نیــز تصریح کرد: 
قاضی و دادســتان همیشــه مظلــوم واقع 
می شوند؛ چون نمی توانند از حق خود دفاع 
کنند. در صورت هر گونه دفاعی، با توجه به 
اینکه در جایگاه قدرت قرار گرفته اند، انواع 

و اقسام تخریب ها و تهمت ها شروع می شود. 
با این حال با گذشــت زمان توسط مراجع 
گوناگون بــه صورت کارشناســی و دقیق 
موضوع ممانعت از ســخنرانی نایب رئیس 
مجلس در مشــهد مورد بررسی قرار گرفت 
و در نهایت اذعان و تأکید شــد، اقدام های 
دادســتان مشــهد منطبق بر قانون و اصل 
پیشــگیری بوده است. البته مطالبی در این 
حوزه وجود دارد که در شــرایط مقتضی به 

اطلاع عموم مردم خواهیم رساند.
بر پایــه این خبر، در این مراســم مجتبی 
ملکی که تا پیش از این به عنوان دادستان 
عمومــی و انقلاب کرمانشــاه انجام وظیفه 
می کرد، به عنــوان قائم مقــام رئیس کل 

دادگستری خراسان رضوی معرفی شد.

k h o r a s a n e m r o o z @ y a h o o . c o m
اجتــــماعی

صادرات ۶۵ تن زعفران از خراسان  رضوی   تسنیم: ناظر گمرکات خراسان  رضوی گفت: تا پایان آبان  ماه امسال ۶۴ هزار و ۸۶۱ کیلوگرم زعفران در بسته بندی بیش 
از ۳۰ گرم از خراسان رضوی به کشورهای دیگر صادر شده است. مسعود عاطفی افزود: این مقدار صادرات نسبت به مدت زمان مشابه در سال گذشته از نظر وزن ۱77 

درصد و از نظر ارزش دلاری ۱9۰ درصد رشد داشته است.
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روی خط حادثه

خبر
کارشناس دانشگاه علوم پزشکی مشهد:
 جنین مبتلا به ویروس اچ.آی.وی

 سقط نمی شود
ایرنا- کارشــناس مسؤول برنامه پیشگیری از ایدز دانشگاه 
علوم پزشکی مشهد گفت: برای جنین های مبتلا به ویروس 
اچ.آی.وی مجوز سقط صادر نمی شود؛ زیرا یک فرد مبتلا به 
این ویروس می تواند با مراقبت های درمانی زندگی طبیعی 

داشته باشد.
دکتر علی حســین پور افزود: اجازه ســقط جنین مبتلا به 
ویروس اچ.آی.وی لغو شده؛ زیرا نگرش به بیماری ایدز تغییر 
یافته و یک فرد مبتلا در صورت مراقبتهای درمانی و دارویی 

می تواند عمر طبیعی را سپری کند.
وی ادامه داد: در گذشــته اگر از ماه چهارم حاملگی ابتلای 
جنین به ویروس عامل بیماری ایدز تشخیص داده می شد، 
با مجوز پزشکی قانونی و سایر هماهنگی ها اجازه سقط صادر 

می گردید.
کارشناس مسؤول برنامه پیشــگیری از ایدز دانشگاه علوم 
پزشکی مشهد، شــمار فرزندان متولد شده از والدین مبتلا 
به ویروس اچ.آی.وی را در مناطق زیرپوشــش این دانشگاه 
پنج نفر اعلام و بیان کرد: این افراد شــامل ســه دختر و دو 
پسر هستند که کوچک ترین آن ها دو سال و بزرگ ترینشان 

22 سال سن دارد.

اختصاص 9 میلیارد ریال برای تأمین 
امکانات پزشکی در درگز

درگز- خبرنگار قدس: به دنبال ســفر وزیر بهداشــت و 
درمان و آموزش پزشکی به شهرستان درگز مبلغ 9 میلیارد 
ریال برای خرید و تامین امکانات پزشکی به بیمارستان این 

شهرستان اختصاص داده شد .
 فرماندار درگز با اعلام این خبر گفت: این اعتبار که به حساب 
دانشگاه علوم پزشکی استان برای شهرستان درگز واریز شده، 
مبلغ 3 میلیارد ریال برای خرید تجهیزات پزشکی و 2 میلیارد 
ریال برای خرید داروهای خاص و 2 میلیارد ریال برای خرید 
خودروی کمک دار و 2 میلیارد برای احداث اتاق ایزوله فشار 
منفی و آزمایشگاه میکروب شناسی آب در نظر گرفته شده 
اســت. مرتضی حمیدی افزود: با پیگیری و مساعدت انجام 
شده در نظر است، مرکز حوادث و فوریت های 115 چاپشلو 

نیز آماده سازی و در دهه فجر به بهره برداری برسد.

مدیر عامل شهرک های صنعتی تأکید کرد
صدور آبنبات بجنورد به خارج از کشور 

بجنورد- خبرنگار قدس: مدیرعامل شــرکت شهرک های 
صنعتی خراسان شمالی گفت: تولید کنندگان آبنبات بجنورد، 
باید در صادرات محصول خود به خارج از کشور همت بیشتری 
کنند.سیاوش وحدت در نشست اعضای کنسرسیوم آبنبات 
بجنورد با بیان اینکه این اعضا باید برای معرفی محصول خود 
بیشتر تلاش کنند، اظهار داشــت: حضور در نمایشگاه های 
داخلی و خارجی سبب تبلیغ محصول و فرهنگ سازی برای 
استفاده آبنبات می شود.وی افزود: با توجه به تحقیقات انجام 
شده در خوشه صنعتی آبنبات بجنورد، ماندگاری آبنبات در 
هوای آزاد یکی از مهم ترین تحقیقات انجام شده است که تأثیر 

بسزایی در فروش محصول دارد.
وی گفت: آبنبات باید به کشورهایی که ذائقه غذایی شیرین 

پسند دارند مانند کشورهای عربی صادر شود.

مدیر جهاد کشاورزی درگز:
عملکرد صندوق بیمه ضعیف است

درگز- خبرنگار قدس: مدیر جهاد کشاورزی درگز گفت: 
بیمه محصولات کشاورزی به عنوان یکی از راهکارهای نوین 
بــرای مقابله با خطرات فعالیت های کشــاورزی و درنتیجه 
کاهش نوسان های درآمدی کشاورزان باید قوی تر از گذشته 
عمل کند.باقریان افزود: با توجه به اینکه صندوق بیمه ردیف 
اعتباری نداشت و بیمه غرامت هایش را از بانک کشاورزی تهیه 
می کرد؛ مشکلات و دلســردی فراوانی را برای کشاورزان به 

همراه داشت.
وی یادآور شد: هرچند امسال برای نخستین بار صندوق بیمه 
صاحب ردیف اعتباری شد، اما هنوز این ناهماهنگی ها وجود 
دارد.وی گفت: در دو ســال اخیر به دلیل دیر پرداخت شدن 
غرامت و عملکرد ضعیف صندوق بیمه پیش بینی می شــود، 
سطح بیمه شدگان کشاورزی درگز بشدت کاهش داشته باشد.
وی ادامــه داد: یکــی از ایرادهایی که بر صندوق بیمه وجود 
دارد، آن است که حتی ممکن است برای سال بعد هم غرامت 

محصول آسیب دیده را پرداخت نکند.
وی افزود: کشاورزان درگزی بسیار قانع هستند؛ حتی با آنکه 
آن ها متوجه کمبودهای صندوق بیمه هستند؛ تقاضا می کنند 
به جای پرداخت غرامت از صندوق بیمه، هزینه آن، در زمان 
ثبت نام بیمه جدید محاســبه شود که متأسفانه آن نیز برای 

کشاورزان محقق نمی شود.

1000 واحد مسکن مهر در خراسان 
جنوبی آماده بهره برداری است

قدس - مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی خراسان جنوبی 
گفت: هزار و 6 واحد مسکن مهر در استان آماده بهره برداری  
است که از این شمار 502 واحد در شهرهای زیر 25 هزار نفر 

و 504 واحد در شهرهای بالای 25 هزار نفر است.
علی اصغر آســمانی مقدم افزود: این واحدها هفته آینده با 
حضور علیرضا تابش رئیس بنیاد مســکن انقلاب اسلامی به 
طور همزمان با افتتاح 193 واحد مســکونی در شهرســتان 

فردوس به متقاضیان تحویل می شود.

رئیس کل دادگستری خراسان رضوی:

توقیف محموله داروهای غیرمجاز دامی لغوسخنرانی مطهری منطبق برقانون و اصل پیشگیری بوده است
در مشهد

قدس: 3 هزار و 910 عدد انواع داروهای غیرمجاز دامی در 
شهر مشهد کشف شد.

رئیس پلیس آگاهی خراسان رضوی با اعلام این خبر گفت: 
با کسب خبری مبنی بر توزیع داروی غیرمجاز دامی در شهر 
مشــهد، موضوع به صورت ویژه در دستورکار کارآگاهان قرار 

گرفت.
وی افزود: با توجه به اهمیت موضوع و تهدید سلامت جامعه 
ناشی از استفاده از گوشت آلوده، تیمی زبده از کارآگاهان اداره 

مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان پرونده را در اختیار گرفتند.
ســرهنگ رزمخواه عنوان کرد: پلیــس با تحقیقات میدانی 
منزل مســکونی فرد متخلــف را در منطقــه خواجه ربیع 
مشهد شناسایی کرده و با هماهنگی مقام قضایی در اقدامی 

غافلگیرانه محل را مورد بازرسی قرار دادند.
در این عملیــات 3 هزار و 910 عدد انــواع داروهای قاچاق 
غیرمجاز دامی کشف شد که ارزش این محموله 391 میلیون 

ریال برآورد شده است.

پژو 405 با 31 میلیون ریال خلافی به 
پارکینگ رفت

قدس: پلیس راه سبزوار یک دستگاه پژو 405 با 31 میلیون 
ریال خلافی را توقیف کرد.

رئیس پلیس راه خراسان رضوی با اعلام این خبر گفت: روز 
دوشــنبه گذشته یکی از تیم های گشــت پلیس راه سبزوار 
هنگام کنترل خودروهای عبوری در محور سبزوار- شاهرود، 
یک دستگاه پژو 405 را به علت سرعت غیرمجاز متوقف کرد.

ســرهنگ امیدوار افــزود: پس از متوقف کــردن خودرو در 
استعلام های  انجام شده، مشخص شد این خودرو دارای 95 
فقره تخلف و 31 میلیون ریال خلافی اســت که در راستای 
اجرای بند 8 قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی خودرو به 

پارکینگ منتقل شد.

پژو حامل موادافیونی به مقصد نرسید
قدس: با هوشیاری پلیس شهرستان کلات خودرو پژو 405 
حامل مواد افیونی پیش از رســیدن به مقصد شناســایی و 

توقیف شد.
فرمانده انتظامی کلات گفت: روز دوشــنبه یکی از تیم های 
گشت پلیس راه شهرستان هنگام کنترل خودروهای عبوری 
در محور مشهد- کلات به یک دستگاه سواری پژو به رانندگی 

مردی میانسال مظنون شده و آن را متوقف کردند. 
وی افزود: مأموران پلیس راه پس از بازرســی دقیق خودرو 
3 کیلوگرم تریاک را که به طــرز ماهرانه ای در بدنه خودرو 

جاسازی شده بود، کشف کردند.
سرهنگ شفائی با اشاره به توقیف خودروی پژو خاطرنشان 
کرد: متهم 45 ساله که دارای سابقه خرید و فروش موادافیونی 
اســت، پس از بازجویی های به عمل آمده با تشکیل پرونده 

راهی دادسرا شد.

 فرمانده انتظامی خراسان رضوی 
در گفت و گو با قدس:

 705 کیلوگرم تریاک
 به کمین شبانه پلیس افتاد

مهدی کاهانی مقدم: با تلاش گسترده مأموران عملیات ویژه 
مبارزه با موادمخدر خراسان رضوی 705 کیلوگرم تریاک از 

قاچاقچیان موادافیونی در مشهد و بجستان کشف شد.
فرمانــده انتظامی خراســان رضــوی با اعلام ایــن خبر در 
گفت و گو با خبرنگار ما افــزود: تیم های مرکز عملیات ویژه 
پلیس موادمخدر اســتان دوشنبه شب گذشته در پی کسب 
اطلاعاتی از جاســازی حرفه ای یک محموله سنگین تریاک 
داخل یک دستگاه کمباین و اینکه قاچاقچیان این محموله را 
از شهرستان ایرانشهر به مشهد منتقل می کنند، باخبر شدند.

سردار ســرتیپ دوم بهمن امیری مقدم گفت: این مأموران 
ســپس با طراحی عملیاتی غافلگیرانه در مبدأ ورودی شهر 
مشــهد به کمین قاچاقچیان نشســته و هنگامی که تریلی 
حامل کمباین به کمین آن ها وارد شد، در اقدامی هماهنگ 
و ضربتی این خودرو و سواری پرایدی را که نقش جاده پاک 
کن قاچاقچیان را ایفا می کرد، متوقف و سه نفر سرنشینان هر 

دو خودرو را دستگیر کردند.
وی خاطرنشــان کرد: با انتقال خودروها به ســتاد مبارزه با 
موادمخدر استان و بازرسی دقیق، 545 کیلوگرم تریاک که 
به طرز ماهرانه ای در بدنه کمباین جاسازی شده بود، کشف 

و ضبط شد.
وی با بیان اینکه هر سه متهم پس از انجام تحقیقات مقدماتی 
در اختیار مراجع قضایی قرار گرفتند و تحقیقات در این زمینه 
همچنان ادامه دارد، دومین مرحله این عملیات ضربتی را به 

منظور کشف یک محموله دیگر موادمخدر تشریح کرد.
فرمانده انتظامی خراســان رضوی گفــت: در این عملیات 
مأمــوران مرکز عملیات ویژه پلیس مبارزه با موادمخدر پس 
از ردزنی های اطلاعاتی در شهرستان بجستان یک خودروی 
سواری پژو پارس حامل موادافیونی را با تیراندازی و هدف قرار 
دادن لاستیک های خودرو متوقف کردند که در بازرسی از این 

خودرو نیز 160 کیلوگرم تریاک کشف و ضبط شد.
ســردار امیری مقدم در ادامه به کشــف یک میلیارد و 600 
میلیون ریال کالای قاچاق در بازرسی از چهار دستگاه خودرو 
در محورهای ارتباطی شهرســتان ســبزوار طی یک هفته 
گذشته اشاره کرد و گفت: مأموران پلیس آگاهی سبزوار در 
راســتای مبارزه با قاچاق کالا و حمایت از تولیدات داخلی با 
انجام تحقیقات گسترده میدانی این خودروها را شناسایی و 
متوقف کردند. وی افزود: در بازرسی از این خودروها 23 هزار 
قلم لوازم آرایشــی، 30 هزار حباب لامپ کم مصرف، 250 
کیلوگرم لباس های دســت دوم و 348 جفت کفش قاچاق 
کشف شد که ارزش تقریبی آن یک میلیارد و 600 میلیون 

ریال برآورد شده است.

تسنیم: معاون دادستان مشهدگفت: 69 هکتار زمین 
و معدن در مشهد رفع تصرف شد.

قاضی محمد بخشــی  محبی اظهار داشت: کوهی که 
در انتهای بولوار دلاوران مشــهد واقع شــده و بولوار 
نماز از میان آن می گذشــت، در واقع ملکی به ارزش 
بیــش از هزار میلیارد تومان بود کــه با اعلام مراجع 
نظارتی، مجوزهای آن بدون ضابطه قانونی در اختیار 
یکی از شهروندان قرار گرفته و همواره مورد اعتراض 
مردم و دوســتداران محیط زیست بود و از سال های 
گذشته بارها شکایت های متعدد با عناوین گوناگون از 
جمله مزاحمت و تخریب محیط زیست  علیه بهره بردار 

مطرح شده بود.
وی ادامه داد: این موضوع و شــکایت ها در کمیسیون 
بند 20 شهرداری مطرح شد، اما زمانی به نتیجه رسید 

که شورای حفظ حقوق بیت المال به موضوع ورود پیدا 
کرد و با بررسی مسأله، ضمن ابطال مجوزهای صادره 
و در نهایت ســلب صلاحیت بهره بــرداری، آن را در 

اختیار راه و شهرســازی قرار داد تا چالش های ایجاد 
شده بر سر این موضوع به پایان برسد.

معاون دادستان مشهدمقدس بیان داشت: این معدن 
چالش هــای فراوانی را ایجاد کــرده بود، به طوری که 
حتی اجرای پروژه بولوار نماز را نیز با مشــکل مواجه 
کرده بود، حتی در مقطعی شــهرداری قصد داشــت، 
برای ادامه مسیر و اجازه طرح میلیاردها تومان به این 

بهره بردار بدهد.
وی تصریح کرد: این معدن با درخواســت های مردم و 
کمک آنان رفع تصرف شد و امیدواریم به نفع همین 
مردم نیز به فضای سبز تبدیل شود و راه و شهرسازی 
به پاسداشــت همت و پیگیری مــردم، بهترین نحوه 
اســتفاده از ایــن اراضی ارزشــمند به نفــع مردم را 

مشخص کند.

معدن انتهای بولوار دلاوران مشهد رفع تصرف شد

سلام مشاور

سعی کنید مستقل باشید
با ســلام، زنی سی و دو ساله هستم که دوازده سال پیش به 
شکل ســنتی ازدواج کردم. به دلیل اینکه سه فرزند دارم، به 
تنهایی نمــی توانم تمام امور منزل را انجام دهم و شــوهرم 
باید کمکم کنــد. حتی برای رفتن به منزل مادر یا خواهرانم 
هم ایشــان باید از سر کار مرخصی بگیرد و مرا به آنجا ببرد. 
بتازگی احســاس می کنم که از مــن دوری می کند و گویی 
از این روال خســته شده اســت. شب ها دیر به خانه می آید و 
بی محلی می کند، در حالی که من همســرم را دوست دارم. 

لطفاً راهنمایی بفرمایید چکارکنم که رفتار همسرم بهتر شود. 
متشکرم.

زهره نخعی، کارشناس ارشد روان شناسی
با ســلام، شما عشق و دلبســتگی را با وابســتگی اشتباه 
گرفته ایــد. اگر شــما به بهانه عشــق یا تــرس از تنهایی، 
محدودیت هــای عجیب و غریبی برای شــریک زندگی تان 
وضع می کنید، باید بگویم که به جای دوست داشتن، شما 
درگیر وابستگی شده اید، وابستگی ای که می تواند زندگی تان 
را از هم بپاشد. چرا سعی نمی کنید کمی مستقل شوید؟ زن 
در زندگی مشترک باید استقلال داشته باشد، نه اینکه برای 

کوچک ترین مسایل همسرش را از سر کار به خانه بکشاند. 
ایشان گمان می کند زنجیری به پایش بسته اید و هر زمان 
اراده کنید، همســرتان باید در اختیار باشد. تا قبل از اینکه 
خیلی دیر شود، رفتارتان را اصلاح کنید و استقلال را تمرین 
کنید. یاد بگیرید که مادر سه فرزند هستید و بعضی مواقع 

باید خودتان به تنهایی به امور زندگی بپردازید.
خوانندگان گرامی! شما می توانید پرسش های خود را 
از مشاور روزنامه به سامانه 300072305 پیامک کنید. 
پرسش های شــما پس از بررسی توسط مشاور، پاسخ 

داده خواهد شد.
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نگاه

سیداحمد حســینی: صنایع تبدیلــی و تکمیلی بخش 
کشــاورزی به صنایعی گفته می شود که به فراوری و عمل 
آوری محصولات کشــاورزی می پردازد و به عبارت دیگر با 
زیرمجموعه این بخش ارتباط مستقیم دارد و فرایند تولید 

مواد کشاورزی را کامل می کند. 
کاهش ضایعات، افزایش اشتغال، توسعه صادرات و کاهش 
ریســک در بخش اقتصادی اهمیت نقش صنایع تبدیلی و 
تکمیلی در توســعه بخش کشاورزی را دو چندان می کند. 
بدون تردیــد ایجاد صنایع تبدیلی یکی از ســودمندترین 
ارتباطات میان دو بخش صنعت و کشــاورزی اســت. این 
صنایع همچنین از میــزان بیکاری های دایمی و فصلی در 

مناطق روستایی می کاهد. 
همچنین زمینه مناســب برای توســعه بخش کشاورزی 
را فراهــم آورده و بــه افزایش تولیدات، بهــره وری، ایجاد 
فرصت های شــغلی، تأمین نیازهای اساسی، پیوند با دیگر 
بخش های اقتصادی و کاهش نابرابری های منطقه ای منجر 
خواهد شــد. به هر حال این گونه صنایع می تواند پیش نیاز 
راهبرد صنعتی شــدن و تامین کننــده امنیت غذایی در 

کشور باشد.
یک کارشناس کشاورزی در گفت وگو با خبرنگار ما در این 
رابطه اظهار داشت: نبود صنایع تبدیلی و بسته بندی یکی 
از مشکلات بخش کشاورزی در شهرستان جغتای است که 

کشاورزان را مجبور به فروش محصولات خود به دلالان با 
نازل ترین قیمت و سود نامناسب کرده است.

این کارشناس کشاورزی استقبال نکردن سرمایه گذاران در 
احــداث صنایع تبدیلی را از علل بی رونق بودن این صنعت 
در شهرســتان ها دانســت و عنوان کرد: کمبــود و یا نبود 
نقدینگی کافی و نبود رغبت کافی در جذب ســرمایه گذار 
در این عرصه، احداث صنایع تبدیلی در شهرستان جغتای 

را با چالش جدی مواجه کرده است.
وی به تولید سالانه حدود20 هزارتن شیر در این شهرستان 
اشاره کرد و گفت: هنوز کارخانه تبدیلی در این شهرستان 

راه اندازی نشــده و دامــداران به اجبار شــیر تولیدی را با 
قیمت پایین تر به فروش می رســانند و این ســبب شــده 
تا تولیدکنندگان با مشــکلات بســیاری مواجه شوند و با 
توجه به اینکه بخش عمده تولیدات کشــاورزان، باغداران 
و دامــداران شهرســتان جغتای به  صورت خــام به نقاط 
گوناگون کشور عرضه می شود، وجود صنایع تبدیلی مرتبط 
در منطقه می تواند به تنظیم بازار، اشتغال زایی، تولید مواد 
غذایــی باکیفیت مرغوب و جلوگیــری از افزایش ضایعات 

برداشت محصولات کمک کند.
جغتایی با عنوان این مطلب که توجه و تجهیز کشــاورزی 
شهرستان جغتای به صنایع تبدیلی وابسته می تواند افزون 
بر ایجاد رشد و رونق کم  نظیر در بخش کشاورزی به توازن 
و توزیــع عادلانه صنایع کشــاورزی در این منطقه کمک 
بســزایی کند، اما به نظر می رســد، معضل کمبود صنایع 
تبدیلی دراین شهرستان همچنان به  عنوان زنجیره ای گم  
شده و در چرخه کشاورزی مجال بروز استعدادهای بالقوه 

در این زمینه را از متولیان امر گرفته است.
شــایان ذکراســت، شهرســتان جغتای یکی از قطب های 
مهم کشاورزی و دامپروری اســتان خراسان رضوی است 
که متأســفانه کشــاورزان این شهرســتان مورد بی مهری 
مسؤولان استان در بیشــتر مواقع از جمله بلایای طبیعی 

قرار می گیرند.

دسترنج کشاورزان  در غیاب صنایع تبدیلی به جیب دلالان می رود



بهره برداری از 112 دستگاه اتوبوس جدید هفته آینده در مشهد     قدس: مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی مشهد گفت: هفته آینده 112 دستگاه اتوبوس جدید 
اسکانیا و بنز فعالیت خود را در ناوگان اتوبوسرانی مشهد آغاز می کنند. وی افزود: 100 دستگاه اتوبوس از این تعداد بنز 457 و 12 دستگاه دیگر اتوبوس اسکانیاست. وی گفت: 
این اتوبوس ها با اعتبار 45 میلیارد تومان خریداری شده که تمام اعتبار آن توسط شهرداری مشهد تأمین شده است. وی بیان کرد: این اتوبوس ها دارای استاندارد یورو سه است .

معاون وزیر کشور خبر داد

ارسال پرونده » پدیده« برای رئیس جمهور
فاطمــه معتمــدی  نماینــده مــردم 
کاشمر،بردســکن و خلیل آبــاد در مجلس 
در خصــوص آخرین خبرهــا از ورود پدیده 
بــه فرا بورس اظهار داشــت: اگر پدیده برابر 
شــاخص های لازم و تعریف شده برای ورود 
به فرابورس مســیر را طی کند، آن وقت این 
اقدام برای ســهامداران و خریداران ســهام 
پدیده مســیر قابل اطمینانی خواهد بود تا از 
این طریق کار خرید و فروش و مبادله سهام 

پدیده انجام شود.
بنیــادی در گفت و گو با خبرنــگار ما افزود: 
بنابراین آنچه از طریق فرابورس عرضه شود، 
دیگر جایی بــرای ادامه نگرانی های قبلی که 
در خصوص وضعیت پدیــده در بحث خرید 
و فروش ســهام وجود داشت، مطرح نخواهد 
بود که امید است به آن سمت حرکت شود و 

پدیده وارد فرا بورس شود.
وی در خصوص تأخیر در تحقق این مســأله 
و ورود پدیده به فرابورس اضافه کرد:این کار 
نیازمند سازوکارخاصی است و باید این مسأله 
از ســوی فرابورس بررسی و پاسخ داده شود 
که آیا پدیده با این وضعیتی که دارد می تواند 
در فرابورس ورود یابد و شــاخص ها و ضوابط 
لازم را داراســت که به نظر می رسد هنوز به 

شاخص های لازم نرسیده است.
وی درباره طولانی شــدن روند این بررســی 
تصریح کرد: موضوع پدیده، مســأله کوچکی 
نبوده و سرمایه شمار قابل توجهی از مردم در 
آن صرف شــده است، ضمن اینکه دست کم 
در 6 ماه اخیر کار از سرعت خوبی برخوردار 
است و استاندار، نمایندگان و وزیران مربوطه 

به دنبال حل مشکل هستند.
وی اضافه کرد: البته بازهم باید هیأت مدیره 
جدید پدیده بیشــتر از این فعال و راهگشــا 
باشــد و همه کار متوجه بخش دولت نیست 
و نباید توپ را در زمین دولت انداخت، بویژه 
اینکه مشــکلات زیــادی در آن طرف وجود 
دارد، از جمله یکی از آن ها اختلاف در بخش 

ذی حسابی است.
وی ادامــه داد: در حالی کــه پدیده و هیأت 
مدیــره آن معتقدند، ســرمایه آنان بیش از 
بدهی است، اما فرابورس معتقد است که این 
قضیه برعکس است و این اختلاف ها روند کار 
و مسیر را کمی با کندی مواجه کرده است که 

باید برطرف شود.
وی خاطر نشان کرد: هنوز ذی حسابی دقیقی 
به لحاظ عددی در خصوص میزان ســرمایه 
و بدهی پدیده در دســت نیست و توافقی در 
این خصوص حاصل نشــده اســت، بنابراین 

هرکــس یک عددی را در این خصوص اعلام 
می کند، ضمن اینکه اعداد و ارقامی که در این 
خصوص در محافل مختلف اعلام می شــود، 

قطعی نیست. 
نماینده مردم چناران در مجلس نیز در خصوص 
ورود پدیده به فرابورس و تأثیر آن در تسریع در 
احقاق حق سهامداران در گفت و گویی کوتاهی 
اظهار داشــت: نظر ما در این خصوص روشن 
است و اگر فرا بورس در خصوص پدیده اجرایی 
شــود اقدام خوبی خواهد بود که البته دولت 

هنوز این مهم را انجام نداده است. 

  سهامداران منتظر اخبار مسرت  بخش باشند
در همیــن حــال معــاون هماهنگــی امــور 
اقتصــادی وتوســعه منطقه ای وزارت کشــور 
اظهــار کرد: ان شــاءالله ســهامداران و اعضای 
خانــواده بــزرگ پدیــده طی روزهــای آینده 
 و البته بســیار نزدیک، شــاهد انتشــار اخبار
مسرت  بخش و امیدوارکننده ای در راستای آغاز 
مجدد فعالیت شرکت پدیده شاندیز خواهند بود.

 بابک دین  پرست، رئیس کارگروه ویژه پیگیری 

مسایل شــرکت پدیده شاندیز افزود: جلسات 
منظم و فشــرده ای برای اخــذ گزارش های 
دقیق از اعضای کارگروه ویژه پیگیری مسایل 
شرکت پدیده شاندیز و نمایندگان تام الاختیار 
دســتگاه های اجرایــی مرتبــط در خصوص 
مصوبات اولین جلســه کارگروه ویژه در محل 

وزارت کشــور برگزار شده 
است.

راســتای  در  افــزود:  وی 
مصوبه شــماره 23 جلسه 
دوم آذرمــاه جاری، مبنی 
بــر الزام وزارت کشــور به 
تنظیم و ارایه گزارش روند 
دو ســال  اجرای مصوبات 
اخیر مرتبط با مشــکلات 
پدیده شــاندیز به ریاست 
رئیــس جمهــور و هیأت 
وزیران، طــی هفته جاری 
جلسات منظم و اختصاصی 

با حضــور نمایندگان دســتگاه های اجرایی 
مرتبط از جمله وزارت اموراقتصادی و دارایی 
)سازمان بورس و اوراق بهادار(، وزارت جهاد 
کشاورزی )سازمان اموراراضی کشور(، وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی )ســازمان تأمین 
اجتماعی(، وزارت راه و شهرسازی، دادستانی 
کل کشــور، بانک مرکزی جمهوری اسلامی 
ایران و همچنین استاندارخراســان رضوی و 

معاونان و مدیران ذی ربط استانی و تعدادی 
از اعضای هیأت مدیره ومدیرعامل شــرکت 
پدیده شاندیز، درمحل وزارت کشور تشکیل 
و روند اجرای تمامی مصوبات 23 گانه جلسه 
دوم آذرماه مورد بررسی و ارزیابی قرار گرفت. 
همچنین مستندات لازم برای تدوین گزارش 
 24 چهارشــنبه  امــروز، 
آذرماه و ارســال آن برای 
اعضای  رئیس جمهــور و 
هیــأت دولــت دریافت و 

گردآوری شده است.
کشــور  وزارت  گفت:  وی 
در اجرای تعهــد اعلامی، 
گــزارش رونــد همکاری 
اجرایــی  دســتگاه های 
مشــکلات  حــل  بــرای 
شرکت پدیده شــاندیز را 
برای  )چهارشــنبه(  امروز 
اســتحضار رئیس جمهور، 
معــاون اول رئیس جمهــور و هیأت وزیران 

ارسال خواهد کرد.
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در شــهر

استاندارخراسان رضوی در جلسه شورای اداری 
این شهرستان:

مطالبات مردم خواف با جدیت پیگیری می شود 
عباس ابراهیم بای: جلسه شورای اداری شهرستان خواف 
با حضور استاندار خراســان رضوی در محل فرمانداری این 

شهرستان برگزار شد.
در این جلســه فرماندار شهرســتان خواف گفت: با وجود 
تنگناهای مالی که دولت داشــته است، اما اقدام های خوبی 

در این شهرستان انجام شده است.
پهلوان نژاد به تجهیز بیمارستان 22 بهمن شهرستان خواف 
اشــاره کرد و اظهار داشــت: مراکز بهداشتی در روستاهای 
چهارده، مژن آباد، بنیاباد و شهر قاسم آباد ساخته شده است.
وی افزود: در ابتدای دولت تعداد پزشکان شهرستان 30 نفر 

بوده که اکنون به 56 نفر افزایش پیدا کرده است.
فرمانــدار خواف گفت: در حوزه گازرســانی 26 روســتا با 
اعتباری بیش از 12 میلیــارد تومان از بخش بالا خواف در 
دولت تدبیر و امید گاز رسانی شده که روستا های پرجمعیت 
این شهرســتان از مزایای گاز برخوردار شــده و فقط چند 
روســتای کم جمعیت از بخش مرکزی و بخش ســنگان 

گازکشی نشده است.

پهلــوان نژاد در ادامــه تأکید کرد: با توجه به گســتردگی و 
پراکندگی جمعیت روستایی در شهرستان و خشکسالی های 
متوالی، انتظار داریم مســؤولان امــر تدابیر لازم در خصوص 
تأمین آب شرب در روستا بیندیشند تا ضمن ماندگاری آنان 
در روستاها از مهاجرت بی رویه آنان به شهرها خودداری شود.

نماینده مردم خواف و رشتخوار در مجلس شورای اسلامی 
نیز در این جلسه با قدردانی و تشکر از خدمات دولت گفت: 
مشــکل اصلی که امروز مردم و سرمایه گذاران این منطقه 

با آن دست و پنجه نرم می کنند، بحث زیرساخت هاست.
دکتــر نگهبان ســلامی اظهار داشــت: خوشــبختانه در بحث 
زیرســاخت های گاز، برق و جاده کارهای زیادی انجام شده، اما 
دو مشــکل اصلی این منطقه بحث آب و حمل و نقل است که 
بی تردید اگر کارخانه های ســنگان به بهره برداری برسد و برای 
این مشکل چاره ای اندشیده نشود، با مشکل روبه رو خواهیم شد.

وی افزود: مردم بخش ســنگان با مشکل آب مواجهند و در 
بعضی مواقع آب آشامیدنی ندارند که باید هر چه زودتر این 

مشکل برطرف شود.
دکتر نگهبان سلامی خاطرنشان کرد: با گذشت 14 سال از بخش 
شدن ســلامی هنوز ادارات در این بخش مستقر نشده است که 

استقرار ادارات می تواند مشکلات مردم را برطرف کند.
در ادامه این جلســه استاندار خراســان رضوی از وجود معادن در 
منطقه خواف به عنوان یک مزیت و محور توسعه یاد کرد و بر توجه 
به این ظرفیت در راستای ایجاد اشتغال و توسعه پایدار تاکید کرد.

رشیدیان، وجود تونل های باد در نشتیفان، انرژی خورشید و مرز را 
از دیگر مزایای منحصر به فرد این شهرستان دانست و گفت: تکمیل 
خط آهن خواف - هرات در خاک ایران و امتداد آن در افغانستان، 

ظرفیت بسیار بالایی برای ترانزیت بار و مسافر فراهم می کند.
رشــیدیان ادامه داد: تجهیز و تکمیل خانه های بهداشــت، 
احداث ســالن ورزشی در روستاها، برنامه ریزی برای ارتقای 
کیفیــت آب شــرب و تامین آن، اصلاح شــبکه ها و ایجاد 
مجتمع های آبرسانی در مناطق روستایی شهرستان خواف 

به همین منظور و با جدیت دنبال شده است.
وی اهتمام بر تکمیل پروژه مســکن مهر خواف و پروژه دو بانده 
کردن محور خواف به رشتخوار را خاطرنشان کرد و گفت: مطالبات 

بحق مردم در حوزه های مختلف با جدیت دنبال می شود. 
وی با شنیدن سخن یکی از مدیران حاضر در جلسه مبنی 
بر وجود مدرسه کانکسی در یکی از روستاهای خواف، گفت: 
این موضوع اصلًا قابل قبول نیســت و مشکل باید از طریق 

اداره کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس رفع شود.
وی تأکید کرد: مدارس کانکسی تنها برای عشایر استان که 

دایم در حال کوچ کردن هستند؛ پیش بینی شده است.

مدیرکل راهداری خراسان شمالی:
تنها یک سوم اعتبارات مورد نیاز 

نگهداری راه ها اختصاص می یابد
بجنورد- خبرنگار قدس: مدیــرکل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای خراسان شمالی گفت: اعتباری که برای نگهداری راه های 

این استان اختصاص می یابد، ناچیز و پاسخگوی نیاز نیست. 
علی اصغر بدیعی مقدم به مناسبت هفته راهداری، حمل و نقل 
و رانندگان در جمع خبرنگاران اظهار داشت: تنها یک سوم و 
در بهترین شــرایط، یک دوم از اعتبارات مورد نیاز نگهداری 
راه ها، اختصاص پیدا می کند و به همین لحاظ گاهی در انجام 

اقدام های نگهداری راه ها با مشکل روبه رو می شویم. 
وی افزود: اعتبارات نگهداری راه های فرعی و روستایی از محل 
اعتبارات استانی و اعتبارات نگهداری راه های شریانی و اصلی 
از محل اعتبارات ملی تأمین می شــود که در هر دو بخش با 
مشکل روبه رو هستیم.  بدیعی مقدم اظهار داشت: بر اساس 
برآورد انجام شــده از اعتبار مورد نیاز برای نگهداری راه های 
استان، این رقم 43 میلیارد تومان تخمین زده شده است، اما 

رقم مناسبی برای نگهداری راه های استان تامین نمی شود. 

در حالی که پدیده و هیأت 
مدیره آن معتقدند، سرمایه 

آنان بیش از بدهی است، 
اما فرابورس معتقد است 

که این قضیه برعکس است 
و این اختلاف ها روند کار 

و مسیر را کمی با کندی 
مواجه کرده است

بــرش

قدس  عضو شورای اسلامی شهر مشهد گفت: مشکلات مربوط به نحوه محاسبه 
و پرداخت سهم شهرداری ها از قانون مالیات بر ارزش افزوده روز به روز عرصه را در 

کسب درآمدهای پایدار شهرداری ها تنگ و تنگ تر می کند.  
محمود عامری فرد در نطق پیش از دســتور یکصد و چهل و نهمین جلســه علنی 
شــورای اسلامی شهر مشهد اظهار داشت: مشهد همواره در زمینه پیشرفت و ایجاد 

زیرساخت های شهری مورد بی مهری دولت قرار گرفته است.
وی افزود: این گونه بی مهری به دومین کلانشــهر کشــور با بیشترین مهاجرپذیری و 
داشــتن بزرگ ترین حاشیه نشینی که سالیانه باید پذیرای یک دهم جمعیت کشور به 
عنوان زائران بارگاه ملکوتی ثامن الحجج حضرت علی بن موسی الرضا)ع( باشد و شهری 
که به عنوان پایتخت فرهنگی جهان اسلام 2017 برگزیده شده است، پسندیده نیست.

 همراهی 70 هزار نفر در طرح جهاد خدمت
شهردار مشهد نیز در این جلسه گفت: شهرداری مشهد با فعالیت ویژه در امر حمل 
و نقل، نظافت، اســکان، آموزش فرهنگی و موضوع بهداشت و درمان در کشور عراق 
به زیبایی درخشید و توانست نقش کوچکی در حماسه میلیونی اربعین داشته باشد.  
ســید صولت مرتضوی اظهار داشت: همچنین در ایام دهه آخر ماه صفر 70 هزار نفر 

برای حضور در طرح جهاد خدمت اعلام آمادگی کردند.
وی افزود: به برکت و الطاف خداوندی، رخداد پیاده روی ایام شهادت امام رضا)ع( هر 

سال نسبت به سال گذشته بیشتر مورد استقبال مردم قرار می گیرد.
 بهره برداری از مرحله اول خط دودر دهه فجر

مدیرعامل قطار شهری نیز در این جلسه به ارایه گزارش از آخرین فعالیت های خط دو 
قطار شهری پرداخت و گفت: متخصصان و مهندسان قطار شهری مشهد در زیر زمین 

به کار خود مشغول هستند و به شایعات پیش آمده هیچ توجهی ندارند.
کیانوش کیامرز با اشاره به شایعات پیش آمده مبنی بر وجود مشکل در بهره برداری 
مرحله اول خط دو تصریح کرد: شــایعات به  وجود آمده بی اساس بوده و ما با قدرت 

مرحله اول قطار شهری را در دهه فجر به بهره برداری خواهیم رساند.
وی بــه ارایه گــزارش آخرین فعالیت هــا در خط دو پرداخت و بیان داشــت: تمام 
فعالیت های ســاختمانی در چهار ایستگاه ابتدایی از انتهای طبرسی به سمت میدان 

شهدا به پایان رسیده و پله برقی این ایستگاه ها نیز نصب شده است.
مدیرعامل قطار شــهری با تأکید براینکه تمامی تمرکز ما روی ایستگاه های میدان 

راه آهن و میدان شهداســت، عنوان کرد: در حــال حاضر 350 نفر نیروی متخصص 
و کارگری در میدان شــهدا و 400 نفر دیگر نیــز در میدان راه آهن در حال فعالیت 

هستند.
وی از بازگشــایی مسیر طبرســی دوم خبر داد و گفت: با توجه به اتمام فعالیت های 
ایســتگاه های ابتدایی، تمامی مســیرهای موجود در بولوار طبرسی دوم که به سبب 
پروژه قطار شــهری بسته شده بود، بازگشایی می شــود و برنامه زمان بندی ما خبر 
از آن می دهد که تمام مســیر بولوار طبرسی اول و دوم 10 دی ماه به صورت کامل 

بازگشایی شود.
همچنین شورای اســلامی شهر مشــهد با کمک پنج میلیارد ریالی شهرداری این 

کلانشهر به تیم فوتبال لیگ برتری سیاه جامگان مخالفت و لایحه آن را رد کرد. 
رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر مشهد در این نشست گفت: اگر کمک 
پنج میلیارد ریالی شــهرداری به تیم ســیاه جامگان رأی نیاورد، باید این مبلغ برای 

توسعه ورزش همگانی هزینه شود.
در پایان مباحث، 16 نفر از 24 عضو شورای اسلامی شهر مشهد با حمایت شهرداری 
این کلانشــهر از تیم فوتبال لیگ برتری سیاه جامگان مشهد مخالفت کردند و این 

لایحه رأی نیاورد.

در جلسه شورای شهر عنوان شد 

بهره برداری از فاز 1 خط 2 قطار شهری در دهه فجر

آب و هوا

خبر

بارش برف و باران در خراسان رضوي
قدس:  نقشــه ها و مدل های پیش یابی نشــان می دهد تا 
ظهر پنجشنبه جوی پایدار بر روی خراسان رضوی مستقر 
است که این روند موجب افزایش دمای هوا در بیشتر نقاط 
استان خواهد شد. همچنین با عبور متناوب امواجی ضعیف 
اما ناپایدار از روی اســتان پیش بینی می شــود روز جمعه 
بارش های پراکنده ای بیشــتر در نیمه شمالی و تا حدودی 
غربی خراســان رضوی  به شکل باران و برف داشته باشیم. 
وزش باد نیز طی دو روز آینده در بخش هایی از استان گاهی 

شدید همراه با گرد و خاک خواهد بود.
برابر این پیش بینی ها، امروز در مشهد هوا نیمه ابری همراه 
با غبار صبحگاهی، گاهی با وزش باد نســبتاً شدید خواهد 
بود، ضمن اینکه کمینه و بیشینه دما به ترتیب 2و 16 درجه 

سلسیوس خواهد بود.

خبر

فرورفتن اتوبوس درگودال ناشی از 
نشست زمین در مشهد

قدس: سرپرست ایستگاه دو سازمان آتش نشانی مشهد از 
فرو رفتن بخشــی از یک اتوبوس درگودال ناشی از نشست 
زمین در این شــهر خبر داد و گفــت: احتمال واژگونی این 
خودرو روی دیوار مجموعه اقامتی مجاور وجود داشت که از 

این حادثه جلوگیری شد. 
حسن نجمی افزود : این حادثه صبح امروز)دیروز( در خیابان 
کاشــانی 12 رخ داد و بخشی از زمین که اتوبوس روی آن 
متوقف بود، به علت سســتی آسفالت و خالی بودن زیر آن 

فروکش کرده بود.
وی خاطرنشان کرد: بر اثر این فرونشست گودالی به عمق دو 
مترمربع در قسمت عقب اتوبوس ایجاد شد و دو چرخ عقب 

اتوبوس داخل این خودرو فرو رفته بود.

خبر

رخ در رخ

 بیمارســتان فارابی چه نوع بیمارســتانی است؟ دو شب 
مریض بردیم بــه بخش اورژانس نپذیرفتند، یک بار گفتند 
تا هفت شــب بیشتر کار نمی کنند و شب دیگر گفتند، این 
بخش اورژانس برای جراحی های قلب اســت و برای ســایر 
بیماری ها به بیمارستان 17 شهریور بروید. حتی فشاررا هم 
نگرفتند، درحالی که بیمارمان تب و لرز داشــت، من فقط 

دعا کردم!
915...0348

 اگر در سازمان بازنشستگی کشوری مشهد از متخصصان 
استفاده می شد، حق مدیریت من پیرمرد بازنشسته را هفت 
ســال حبس نمی کردند. در ابلاغم نوشــته بودند، مسؤول 
مرکز خدمات کشــاورزی. کارمند این سازمان که لیسانس 
غیر مرتبط با کارش بود، می گفت، باید می نوشــتند رئیس! 
بعد از دوندگی نوشــتند رئیس! باز ایراد گرفت که تو رئیس 
قراردادی بودی و باید رســمی می بودی! خلاصه هفت ساله 

منتظر پاسخ این آقایان غیر مرتبط با پستشان هستم.
915...7417

 اســتاندار محترم! پیمانکار شرکت تی سی تی همراه اول 
واحد 9990 میدان جانباز حقوق کامل و مزایای پرسنل را 
نمی دهد و هر سال پیمانکار عوض می شود. دو تا سه میلیون 
طلبکاریم، نمی دهند و هر کدام 10 تا 15 ســال سابقه کار 

داریم. خواهش می کنم دستورپیگیری بفرمایید.
936...9823

 رئیس پلیس راهور خراسان رضوی! ترافیک تقاطع گاز- 
عبادی تا تقاطع عبادی- کاشــانی سنگین است و مشکل 
بســیار جدی اســت. اگر از نزدیک ملاحظه کنید، متوجه 
می شــوید. به پایین شــهر نظری بیندازید تا قدردان شما 

باشیم. پیشنهاد می شود خیابان یکطرفه شود.
935...7112

جوابیه معاونت حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد:
با عنایت به پیامک مردمی نشریه شماره 8280، 17 آذر 95 
با موضوع در پیک موتــوری کار می کنم. برای پارک موتور 
در خیابان از طرف الیت یا جریمه می شــویم و یا موتورها را 
به پارکینگ می برند و با نیروی انتظامی و شهرداری و الیت 

تماس گرفتم، کسی پاسخگو نبود.
به استحضار می رساند، از سال 89 طبق مصوبه شورای شهر 
مشــهد مقدس، تعدادی از معبرهای پرتردد شهر نیازمند 
مدیریت پارک حاشیه شــناخته شده و این وظیفه مهم به 
شرکت ترافیک هوشمند الیت محول شد. براساس ماده 15 
قانون راهنمایی و رانندگی، توقف زیر نیم ســاعت در معابر 
رایگان بوده و برای توقف بیشــتر از نیم ســاعت، رانندگان 
محترم ملزم به پرداخت هزینه هستند و در صورت پرداخت 
نکردن مشمول جریمه پارک ممنوع می شوند، اما این قانون 
صرفاً برای خودروهاست و در حال حاضر سایر وسایل نقلیه 

همانند موتورسیکلت از این قانون مستثنا هستند.

جوابیه شهرداری منطقه 2
به اطلاع می رســاند، ورودی تــوس 41 طبق طرح مصوب 
ســازمان حمل و نقل و ترافیک اصلاح هندسی شده است 
که برای ورود و خروج اتوبوس و خودروهای سواری مناسب 
اســت و نیز طبق ماده 163 آیین نامه راهنمایی و رانندگی 
توقف وســایل نقلیه در نزدیکی تقاطع ها و میادین ممنوع 
است که مأموران محترم راهور باید با متخلفان که در محل 

فوق توقف غیرمجاز دارند، اعمال قانون کنند.

مخاطبان عزیز خرسندیم که ارتباط دوسویه با این 
رسانه در ارسال سوژه از سوی شما خوانندگان 
گرامی، با راه اندازی این ستون به ثمر نشست، 

بنابراین امیدواریم مسؤولان دستگاه های اجرایی با 
پاسخ خود، ما را در این مسیر همراهی کنند. شما 

می توانید از طریق سامانه پیامکی 300072305 با ما 
در تماس باشید.

سوژه از شما / پیگیری از ما

 قـدس ویـژه خـراسان
در راستای رسالت مطبوعاتی 

وظیفه خود می داند در جهت رفع 
مشکلات مردمی،  سوژه های 
ارسالی از سوی خوانندگان  
عزیز    در حوزه های شهری، 
اجتماعی، اقتصادی و ...  را 

پیگیری و منعکس کند .
منتظر سوژه های 

شما از طریق سامانه 
پیامکی  هستیم.

لطفاً ابتداي پیام کلمه »سوژه« را قید نمایید.

شماره پیامک: 
300072305  
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مخاطبان گرامی!
در  را  خــود  نظــرات  لطفــاً 
خصوص این مطلب  به شماره 

300072305 پیامک کنید.

شمارش 400 قطعه پرنده در پایش 
سلامت »سد تبارک«

قدس: رئیس حفاظت محیط زیســت قوچــان گفت: در 
راستای اهداف کارگروه سلامت و امنیت غذایی و کارگروه 
مخاطرات زیست محیطی شهرستان، گشت مشترک ادارات 
محیط زیســت و شبکه دام پزشــکی به منظور پایش سد 

تبارک انجام شد.
رحمان حســین زاده افزود: ســد تبارک بــه عنوان یکی از 
زیســتگاه های پرندگان مهاجر آبزی و کنار آبزی مهاجر به 
شــمار می رود و طی پایش آن هیچ گونه مورد مشکوکی از 

علایم بیماری آنفلوآنزا مشاهده نشد.
وی افزود: در این برنامه پایشــی حــدود 400 قطعه انواع 
پرنــدگان از حــدود 15 گونه مختلف مشــاهده شــد که 
گونه های حواصیل، اگرت، اردک سرسبز، اردک سیاه کاکل، 
خروس کولی، خوتکا، چنگر، کشیم، ابیا، باکلان، بوتیمار و 

گاوچرانک شناسایی شدند.


	page 1 khorasan
	page 2 khorasan
	page 3 khorasan
	page 4 khorasan

